
 
 
 
 
 
 
 

ÅRSMØTEPROTOKOLL 2023 
 

Tid: 13.03.23 kl 18-20  

Sted: Frivillighetssentralen i Sandnes, Langgt 76 
 

1. Åpning v / Elisabeth; Elisabeth ønsket velkommen.  
 

2. Godkjenning av dagsorden og innkalling;  
 
Kommentar: årsmøtet ble avholdt sent i henhold til det vedtektene sier. 
Styret vil i fortsettelsen tilstrebe å avholde årsmøtet innen fristen.  
 

3. Valg av møteleder og referent, samt 2 personer til å skrive under 
protokollen;  
Møteleder: Elisabeth Hortman 
Referent: Mette Gjermundsen  
Underskrive protokoll: Inge Solheim og Erling Idland 
 
 

4. Årsberetning for 2022; Elisabeth gikk gjennom årsberetningen.  
Kommentarer: 
-  Vi må tilstrebe å sende ut informasjon til så mange som mulig og da 

bruke mail-lister over gamle medlemmer i tillegg til nåværende 
medlemmer.  

- Klubben har ikke skrevet noe i Bluesnews de siste gangene. Dette skyldes 
at vi ikke har hatt noen til å gjøre det. Morten Rognstad sa seg villig til å 
påta seg oppgaven og Styret tar det videre som egen sak. 

- Klubben er nå også på Instagram. 
- Klubben bør hele tiden se på billigere alternativer for overnatting for 

artister. Dette utgjorde en stor utgiftspost i fjor. I år blir det uansett mindre 
utgifter på grunn av satsing på lokale artister og færre konserter.  

- Grasrotandel feilført – skal være kr 13.476,38 



- Egenkapital; inventarliste / utstyrsliste bør være med i årsberetningen. 
Legges og inn i Styreweb.  

- Kreditere 6000 som mangler for tapt utestående fordring fra Sandnes 
Kulturråd- ompostere- Justere ved loddsalg i 2023. 

- Regnskapet bør revideres hvert halvår og Sten tar seg av omposteringer. 
 

5. Revisjonsberetning; Frode gikk gjennom revisjonsberetningen. 
Kommentarer:  

- Spørsmål om vi har kontroll på hva hver enkelt konsert koster når vi har 
kontantregnskapsprinsipp; Det vil vi ha når vi har et budsjett i bunn. 
Forslag om at vi kan ta i bruk prosjektregnskap som ligger i Styreweb. Vi 
har mer kontroll nå når vi har artist-kontrakter med utfyllende 
informasjon.  
 

6. Innkomne saker; 
- Forslag til endring av vedtekter;  

1. Forslag om at styret har mulighet til å velge å utsette årsmøte en måned hvis 
det er særlige hensyn å ta ble ikke vedtatt. Konklusjon: Årsmøtet har tillit til at 
Styret tar de rette vurderinger her, men presiserer at det er viktig at årsmøtet 
avholdes senest i februar.  
 
2. Forslag om å velge leder for 2 år om gangen i stedet for 1 år som nå ble 
nedstemt ned med 18 mot 13 stemmer. Konklusjon: Leder velges for et år om 
gangen. Det presiseres at leder og nesteleder må tilstrebes å velges annethvert år 
for å sikre kontinuitet.  
 
3.Forslag om at årsmøtet kan sette årskontingent med umiddelbar virkning: 
Konklusjon: Årsmøtet setter kontingenten, men gir Styret mandat til å endre 
denne med umiddelbar virkning dersom det oppstår uforutsette kostnader. Dette 
punktet flyttes til §5 Årsmøte.  
 
- Fastsette ny kontingent: Kontingenten ble ikke satt opp i år og forblir derfor 
den samme - 400 kr.   

 
7. Handlingsplan for 2023; Elisabeth gikk gjennom handlingsplanen for 

2023.  
Kommentar:  

- Medlemmer ble oppfordret til å bidra til initiativtaking til felles turer / 
konserter mm for å styrke samholdet i klubben og på tvers av 
klubbene. Dette kan gjøres ved å sende en melding eller e-post til oss i 
styret og vi vil videreformidle informasjonen.  



 
8. Budsjett for 2023; Elisabeth gikk gjennom budsjettet.  
Kommentarer:  

- 7404 Kontingent til Norsk Bluesunion; feilført – skal være kr 1500 
  

9. Valg av nytt styre;  
Valget ble godkjent etter valgkomiteens forslag og følgende personer 
sitter nå i styret:  
Leder: Egil Raugstad- valgt for 1 år  
Nestleder: Elisabeth Hortman- valgt for 2 år 
Kasserer: Sten Larsen- valgt for 2 år 
Sekretær: Mette Gjermundsen- ikke valgt, har et år igjen av perioden  
Teknisk: Thomas Ognedal Martre- valgt for 2 år 
Webansvarlig: Trond Bøe- ikke valgt, har 1 år igjen av perioden 
Booking-ansvarlig: Njål Møller- valgt for 2 år 
Styremedlem: Bea Ueland- ikke valgt, 1 år igjen av perioden 
 
Varamedlem 1: Anne Lise Vines-valgt for 1 år 
Varamedlem 2: Jarle Kyllingstad- valgt for 1 år  
 
Det ble også valgt revisor på selve møtet: 
 Geir Siqveland- valgt for 1 år 
Vara: Frode Heslom- valgt for 1 år     

 
 
Styret fikk mandat av Årsmøte til å finne valgkomite med frist til 14.juni.  
 
Kommentar fra årets valgkomite: Styret bør lage en arbeidsbeskrivelse til 
valgkomiteen.  

 
 

10. Velge personer som skal ha signatur og prokura rett;  
Egil Raugstad- leder  
Sten Larsen- kasserer  

 
11.Avslutning; Elisabeth takket for frammøte og ga blomst og gavekort til de 
som har gått ut av styret. Iren Hjort og Ellen Sanches var til stede på møtet og 
Pål Utne og Ingrid Lisa Haraldseid vil få dette levert i etterkant. 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
  


